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Snättringe SK Verksamhetsberättelse 2020
Styrelsen för Snättringe Sportklubb avger härmed verksamhetsberättelse för 2020

Allmänt
Snättringe Sportklubb är verksam sedan 1931 och bedriver sedan 1933 orientering som orienteringslöpning, 
skidorientering och mountainbikeorientering. Klubben är ansluten till Stockholms orienteringsförbund, 
Svenska Orienteringsförbundet och därmed även Riksidrottsförbundet samt dess distriktsförbund. Klubben 
samverkar med andra orienteringsklubbar i 25mannaföreningen och Söderkartor. Klubben ingår i 
Källbrinksalliansen tillsammans med övriga föreningar med verksamhet vid Källbrinks IP. Klubben äger 
klubbstugan vid Källbrinks IP, innehållande klubbrum, minigym för rehab och alternativ träning, 
samlingslokal, kafé och förråd. Torpet Charlottendal, som klubben hyr av Huddinge kommun, används för 
läger och utflyktsändamål. Tränings och utbildningsverksamhet bedrivs året runt från klubbstugan, samt i 
skogarna i Huddinge med omnejd.

Klubbens medlemskap

• Svenska Orienteringsförbundet
• Stockholms Orienteringsförbund
• Riksidrottsförbundets Stockholmsdistrikt, RFSISU Stockholm
• Söderkartor (SÖKA)
• 25mannaföreningen
• Skogssportens gynnare

Omslaget: Simon. Fotograf: David Hector
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Styrelse och 
kommittéer 
2020

Styrelse
Ordförande
Nadja Dahlström

Vice ordförande
Björn Salomonsson

Sekreterare
Tomas Movin

Kassör
CarlGunnar Forsberg

Ledamöter
Per Kallhauge (ArrK)
Anna Tedhamre 
(UngdK)

Revisorer
Ordinarie
Ingemar Tedhamre
Sture Lantz

Suppleant
Mia Starenius

Arrangemangs
kommittén
Sammankallande
Per Kallhauge
Ordinarie
Tomas Calleberg
Ulf Lindberg
Göran Nilsson
Roger Larsson

Kartor
Anders Wisén
Simon Hector
Ulf Lindberg

Ungdomskommittén
Sammankallande
Jim Christie

Banläggning, utsättning 
och hjälptränare
Rune Rådeström

Ordinarie 
Anders Abel
Johanna Svennersjö
Elin Svensson
Alinda Blomqvist

Erik Dyrelius
Henrik Norell
Olle Sundblad
Belinda Pannagel

Johan Lidmar
Fredrik Boström
Anders Berntsson
Anna Tedhamre

Elisabeth Svanfeldt
Gunilla Kallhauge
Fredrik Eggöy 
Markhester
Stefan Svensson Gelius

Laguttagning ungdomar
Stefan Svensson Gelius
Anders Abel

Supportgrupp
Karin Abel
Anneli Christie
Cissi Norell
Mia Starenius

Träningskommittén
Sammankallande 
Jörgen Hector

Ordinarie
Jonny Nilsson
Sofia Persson
Kristina Tedhamre
Frida Hector
Monica Hatlen
Robert Wallstén
Mats Hainke
Simon Hector
Stefan Svensson Gelius 

Laguttagning damer
Gunilla Kallhauge
Anders Karlsson
Monica Hatlen

Laguttagning herrar
Simon Hector
Flavio Poltera (främst 
utländska löpare)
Anders Hedman
Tobias Gelius
Göran Nilsson

Elit och juniorkontakt
David Hector
Jörgen Hector

Skido och MTBO
Anders Bergmark
Fredrik Eggöy 
Markhester

Bredd och motion 
vuxna
Nybörjarkurs
Stina Boräng
Mats Bern

Vuxengrupp torsdagar
Mats Bern
Elisabeth Hector
Gittan Gelius

Naturpasset
Anneli Lidmar
Stina Boräng

Stugkommittén
Stugfogde Källbrink 
samt materialförvaltare 
bod och förråd
David Hector
Jesper Andersson

Uthyrning Källbrink
Anders Karlsson
Anders Berntsson

Materialförvaltare IT
utrustning
Fredric Johansson
David Hector

Kaféansvarig
Annika Ziegler
Anki Nyberg
Sara Jarefors

Kafévärd
Lennart Alnell

Klubbshop
Anna Wolgast
Anneli Christie

Stugfogde Charlottendal
Anders Bergmark

Kommunikation
Webmaster
Patrik Äppelgran
Mikael Nilsson
Resurs
Gustav Ekner
Martin Nilsson 
(Instagram och 
Facebook)

Festkommittén
Alva Karlsson
Ella Karlsson
Martin Nilsson

Wild Camp
David Hector
Jesper Andersson

Arkivering
Bertil Gelius

Medlemsregister
Jenny Remén

Valberedning
Sammankallande
Anneli Christie
Ordinarie
Gösta Guteland
Stefan Svensson Gelius
Roger Larsson
Karin Wimmer

Övrigt
Presskontakt
Styrelsen

Sponsring
Styrelsen
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Möten och utbildningar

Årsmöte
Årsmöte 2020 hölls den 22 
januari i vår klubbstuga. Vid 
årsmötet valdes styrelse och 
kommittéer. 

Styrelsemöten
Under verksamhetsåret har 
styrelsen haft 11 protokollförda 
möten varav ett möte var via mail 
där vi beslutade att 
stugkommittén kunde ansöka om 
stöd hos RF för energibesparande 
renoveringar av klubbstugan. 

Interna utbildningar
Den 17 februari hade 
arrangemangskommittén 
utbildning i klubbstugan inom 
banläggning och sekretariat. Det 
var ca 20 deltagare på 
utbildningen, ungefär jämnt 
fördelat mellan de två 
inriktningarna. 

Klubbträff
Den 19 mars ordnade vi en digital 
klubbträff där vi gick igenom 
resultatet från vår undersökning 
bland klubbmedlemmarna om vi 
ska vara med och arrangera O
ringen i Stockholm eller inte. 
Medlemmarna vill att vi är med 
och arrangerar tävlingen som för 
tillfället är planerad till 2026. 

StOF
Vid Stockholms 
Orienteringsförbunds (StOF:s) 
Tävlingsledarträff den 3 februari, 
deltog ingen från klubben.
Vid StOF:s Banläggarträff den 10 
februari deltog Rune Rådeström, 
Ulf Lindberg och Ulf Kallhauge. 
Vid StOF:s Årsmöte den 9 mars 
deltog Nadja Dahlström och 
Monica Hatlen.
Vid StOF:s Ordförandeträff den 8 

juni deltog Björn Salomonsson.
Vid StOF:s Klubbledarkonferens 
9 november deltog Björn 
Salomonsson på 
ordförandemötet.

SISU
Nadja Dahlström har gått flera av 
RFSISU:s digitala utbildningar 
inom strategiskt styrelsearbete i 
flera delar: inledning, ansvar, 
välfungerande möten, 
kommunikation och 
klubbmärket. 
Valberedningen har gått en digital 
utbildning via RFSISU för just 
valberedningar. Anna Tedhamre 
och Belinda Pannagel har gått en 
utbildning om Inkluderande 
ledarskap – Att möta deltagare 
med Neuropsykiatriska 
Funktionsnedsättningar (NPF).

Göran Hellgren, som är vår SISU 
kontakt 2020, höll ett digitalt 
möte för Björn Salomonsson, 
Nadja Dahlström, Monica Hatlen, 
Anna Tedhamre och Jim Christie 
den 5 november. 

Söderkartor (SÖKA)
Vid SÖKA:s årsstämma deltog 
Anders Wisén, Simon Hector och 
Björn Salomonsson från 
Snättringe SK. Vi tog upp ett 
förslag om att öka möjligheten att 
använda SÖKA:s kartor för 
träning. Arbetet med detta har 
fortsatt vid ett möte i december, 
där frågan aktualiserades igen och 
vi i Snättringe SK kom in med 
förslag på upplägg. Deltagare 
Simon Hector och Per Kallhauge.

O-Ringen i Stockholm 
2026
Björn Salomonsson var med på 
flera informationsmöten, fysiska 
och digitala under året, om O
ringen i Stockholm 2026. Det kan 
bli förändrat år eftersom årets O
ringen blev inställt, och fortsatt 
planering kan påverkas ytterligare 
2021. David Hector har varit med 
vid några av dessa 
informationsmöten.



6

25mannaföreningen
På 25mannaföreningens ordinarie 
årsmöte den 5 februari deltog 
Claes Andersson, som är 
ordförande för 
25mannaföreningen och Björn 
Salomonsson som representant 
från Snättringe SK, som också 
representeras av Fredric 
Johansson i datagruppen. 

25mannaarrangörerna Snättringe 
SK och OK Södertörn har haft 
möten med 25mannaföreningen, 
under våren pga pandemin och att 
arrangemanget flyttades till 2022, 
samt under hösten om 
fördelningen av det stöd som RF 
betalade ut för kostnadstäckning 
samt inkomstkompensation för 
årets inställda 25mannatävling.

Huddinge kommun
Cpolitikerna Christian Ottosson 
och Henrik Juhlin bjöd in vår 
förening till ett samtal om att 
utforma en anpassad lokal politik. 
På mötet den 16 november, deltog 
Björn Salomonsson, Tomas 
Movin och Nadja Dahlström. Vi 
presenterade klubbens 
verksamhet samt tog bl a upp 
frågan om hjälp från kommunen 
vad gäller kassörernas arbete, 
parkeringsavgifterna vid 
Källbrink och vår tillgång till 
kartor och skogarna i 
kommunen. 

Källbrinksalliansen skickade in 
ett gemensamt brev till Huddinge 
samhällsfastigheter angående de 
nya parkeringsreglerna vid 
Källbrinks IP.

Huddinge samfällsfastigheter har 
under hösten jobbat på ett förslag 
till arrendeavtal för oss vad gäller 
marken där klubbstugan står. 

Kafévärd
Lennart Alnell

Klubbshop
Anna Wolgast
Anneli Christie

Stugfogde Charlottendal
Anders Bergmark

Kommunikation
Webmaster
Patrik Äppelgran
Mikael Nilsson
Resurs
Gustav Ekner
Martin Nilsson 
(Instagram och 
Facebook)

Festkommittén
Alva Karlsson
Ella Karlsson
Martin Nilsson

Wild Camp
David Hector
Jesper Andersson

Arkivering
Bertil Gelius

Medlemsregister
Jenny Remén

Valberedning
Sammankallande
Anneli Christie
Ordinarie
Gösta Guteland
Stefan Svensson Gelius
Roger Larsson
Karin Wimmer

Övrigt
Presskontakt
Styrelsen

Sponsring
Styrelsen

Kartverksamheten i Snättringe 
SK bedrivs i 
Arrangemangskommittén (ArrK). 
Anders Wisén har varit ansvarig 
för försäljning. Under året har Per 
Kallhauge och Göran Nilsson 
löpande deltagit i arbetet.

Alla uppdaterade kartor läggs i en 
struktur på Webforum som 
”masterfiler” i OCADformat. 
För mer information se 
www.snattringesk.se/kartor och 
en översikt i SOFT:s karttjänst 
www.omaps.net 

2020 genomfördes 
följande aktiviteter

•  Gladö Kvarn och Björksättra 
slutfördes som nyritade kartor 
enligt den internationella 
kartnormen ISOM 2017. Jobbet 
har uteslutande gjorts av 
”klubbritare”, Per Kallhauge och 
Anders Wisén. Hellas har varit 
medfinansiär och har halva 
karträtten i området.

•  Flemingsbergskartan har fått 
SOFT godkännande för Nivå 1. 

Tyvärr kunde den inte användas 
för årets inställda 25manna. 
Ungdomsserien och ett antal 
träningar har genomförts utanför 
det avlysta området.

•  De övriga kartorna 
(Gömmaren, Mörtsjön, Huddinge 
C) fick revideringar. Per 
Kallhauge har reviderat Mörtsjön 
och delvis ritat om delen vid 
Charlottendal till ISOM 2017 
norm. Göran Nilsson har gjort 
mindre justeringar på Gömmaren. 
Anders Wisén och Göran Nilsson 
har konverterat Gömmaren till 
den nya kartnormen ISOM 2017.

•  Skolkartor/lärkartor, i skala 
mellan 1:10006000. Nyritning 
och uppdatering vid behov. 
Anders Wisén ritade om Vista/
Skapaskolans område till skala 
1:4000 i sprintnorm.

•  Klubben är medlem i SÖKA, 
Söderkartor. Idag ingår 13 
föreningar och Stockholms OF. 
SÖKA producerar tävlingskartor 
och stödjer klubbarna i mark och 
jaktsamråd.

Kartor

Kartritning?
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Vision och mål för 
Snättringe SK 2023
Ett omfattande arbete med att 
uppdatera klubbens mål och 
visioner har fortsatt under året 
och blivit färdigställt. 
Dokumentet har skickats ut till 
medlemmarna på mejl och du kan 
hitta det på klubbens hemsida. 

Utredning av klubbens 
medlemsavgifter
Under året har styrelsen arbetat 
med motionen som kom in vid 
årsmötet vad gäller klubbens 
medlemsavgifter. Utredningen 
presenteras på årsmötet 2021.

Ny stadga för klubben
En uppdaterad version av 
klubbens stadga har arbetats 
fram. Förslaget på ny stadga 
kommer att tas upp på årsmötet i 
januari 2021.

Nyhetsbrev från 
styrelsen
Styrelsen har utkommit med tre 
nyhetsbrev under året. I dessa 
brev har vi berättar lite om vad vi 

Utveckling av 
medlemsregistret
Under 2019 prövade och 
utvärderade klubben några olika 
system för medlemsregistret och i 
början av 2020 beslöt styrelsen 
att Snättringe SK i fortsättningen 
kommer att använda 
Riksidrottsförbundets system 
IdrottOnline. Detta innebär att 
klubben nu endast har ett 
uppdaterat medlemsregister, 
utöver ekonomisystemet, och att 
andra register klubben hållit inte 
längre uppdateras. Vi har nu även 
en person som är ansvarig för vårt 
medlemsregister, för 2020 var det 
Jenny Remén.

Externa kontroller av 
LOK-stöden
I början av året blev Snättringe 
SK slumpmässigt utvalt av RF att 
granskas vad gäller vårt LOK 
stöd. Vi blev även slumpmässigt 
utvalda av Huddinge Kommun att 
granska det kommunala LOK 
stödet. Jim Christie, CarlGunnar 
Forsberg, Jenny Remén och 
Nadja Dahlström samlade ihop de 
uppgifter som efterfrågades, 
sammanställde och skickade in. 

Anställd tränare
Under våren har klubben haft 
Simon Hector anställd som 
tränare på 25 %. Målgruppen har 
varit juniorer och yngre seniorer 
som har ambitioner att utveckla 
sin orientering. Simons uppgift 
har bl a varit att stötta och 
motivera de löpare som valde att 
vara med i denna satsning, genom 
coachning, hjälp med 
träningsplanering samt fylla i 
kunskapsluckor. 

i styrelsen jobbar med just nu 
samt om den speciella situationen 
i år med de olika restriktionerna 
vad gäller coronoapandemin.

Samråd och andra 
utlåtanden
Styrelsen har svarat på en enkät 
om likvärdighet vid 
tävlingsarrangemang till 
Skogssport. Vi har även svarat på 
en enkät till RF angående 
klubbens ekonomiska påverkan, 
vad gäller coronarestriktionerna. 

Idrottslyftet och 
anläggningsstöd
David Hector och Jesper 
Andersson har arbetat fram ett 
förslag på 
energibesparingsåtgärder i 
klubbstugan, genom att byta ut 
nuvarande lamparmaturer mot 
armaturer med LEDlampor, både 
ute och inne. 
Energibesparingsåtgärderna har 
vi sökt bidrag för från 
Riksidrottsförbundets (RFs) stöd 
till energi och miljöprojekt och 
vi beviljades ca 15 000 kr. 
Hälften betalas ut innan projektet 
och resten när vi skickat in vår 
återrapport. 

Bidrag från RF
Snättringe SK har ansökt om 
medel för äldreidrott från RF. 
Ansökan skickades in av Nadja 
Dahlström och Rune Rådeström. 
Klubben beviljades 3000 kr i 
stöd. 
Snättringe SK och Hellas 
Orientering har för nyritning av 
kartan KvarnsjönÅdran ansökt 
och beviljats anläggningsbidrag 
från RF om 129 000 kr, att 
fördela 50 % till vardera 
föreningen.

Övriga styrelsekopplade aktiviteter

Simon
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Torsdagens träningsgrupp för 
vuxna motionärer fortgick under 
årets början med flitig närvaro. I 
gruppen ses en skön mix på hela 
skalan från nybakade 
vuxenkursdeltagare till tufft 
satsande rävar som för dagen 
behöver ett lugnare pass. Senare 
delen av året inneslöts 
träningsgruppen i ordinarie 
träningsverksamhet med 
individuell träning. Detta är en 
inkluderande grupp där vuxna 
med viss orienteringsförmåga på 
egen hand platsar fint. Deltagarna 
lotsas stabilt av Gittan Gelius, 
Elisabeth Hector och Mats Bern.

Naturpasset
Naturpasset fick detta år ett rejält 
uppsving. Efterfrågan har varit 
stor och fler kartor fick tryckas 
upp. Med Anneli Lidmar vid 
rodret har Snättringekiosken, 
Morén Cykel och klubbstugan 
kontinuerligt fyllts på med fler 
Naturpass för försäljning och 
totalt blev det 143 Naturpass 
sålda. 

Huddinge Wild Camp
2020 arrangerades Huddinge 
Wild Camp för åttonde gången. 
Huddinge Wild Camp är ett 
dagläger för alla barn i åldrarna 8–
13 år i Huddinge kommun som 
vill ha en rolig sommarlovsvecka. 
Vi hittar på en massa olika 
aktiviteter och lekar med den 
gemensamma nämnaren att allt 
genomförs i skogen! I år stod till 
exempel skattjakt, guldrusch, 
labyrintorientering och bad på 
schemat, plus en massa annat 
skoj. Som traditionen bjuder så 
inbjöds det också till en kväll 
med orientering för både barn och 
föräldrar, något som flera tog 
chansen att prova på. Målet är att 
alla deltagare ska känna att 
skogen är en naturlig plats för 
aktiviteter och att lära ut 
grundläggande orientering.

Det var in i det sista oklart 
huruvida Huddinge Wild Camp 
skulle kunna genomföras, och i så 
fall i vilken form, på grund av 
coronapandemin. Men efter 
noggrann planering och samtal 
med Huddinge Kommun 
beslutades det att det gick att 

Bredd och motion
Under bredd och motion ryms 
nybörjarkurs för vuxna, en 
träningsgrupp för vuxna på 
motionsnivå och Naturpasset. 
Verksamheten har under året 
utmanats i att ställa om och 
anpassa sig till en förändrad 
verklighet tillsammans med 
klubbens övriga verksamhet.
Under våren stod det klart att 
vårens vuxenkurs 8–10 maj 
kunde genomföras med ett par 
förändringar. Deltagarantalet 
sänktes till 13 och vissa teoretiska 
moment flyttade utomhus. Istället 
för den sedvanliga lunchen intogs 
medhavda matsäckar i solen 
utanför klubbstugan. Ett koncept 
alla var nöjda med. Praktiska pass 
i skogen genomfördes som 
vanligt med personlig uppföljning 
av våra fantastiska 
klubbmedlemmar. Väntelistan för 
att få en kursplats växer stadigt 
vilket är ett angenämt problem för 
Stina Boräng och Mats Bern som 
fortsätter hålla i taktpinnen.

Övriga klubbaktiviteter

Nybörjarkurs
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anpassa lägret till att fungera 
inom rådande restriktioner. När 
allt var på plats kändes det lite 
extra viktigt att i år kunna 
genomföra en meningsfull 
sommaraktivitet, när så många 
andra alternativ till 
sommaraktiviteter var inställda.

Ledare, kockar, städare mm under 
veckorna är Snättringe SK:s alla 
duktiga ungdomar och juniorer 
som lägger ner ett stort arbete för 
att alla barnen ska trivas. Det är 
inget lätt jobb, men ledarna växer 
snabbt in i rollen och tar sig an 
arbetet med bravur. Att ledarna i 
år dessutom skulle ta extra ansvar 
för hygien och minimering av 
smittspridning gjorde uppdraget 
än svårare, men det fungerade. 
Att ledarna är ungdomar och 
juniorer är något som uppskattas 
av såväl barn som föräldrar och 
även ledarna själva! Nöjdheten 
bland deltagare och föräldrar är 
nära inpå 100 %, vilket förstås är 
fantastiskt och tack vare alla 
duktiga ledare.

I år deltog drygt 360 barn utspritt 
över fem veckor, med 72 
deltagare per vecka. När anmälan 
öppnade sålde några av 
lägerveckorna slut på bara 30 
minuter!! Och nog blev det fem 
härliga veckor! Det blev fem 
varma veckor och bara enstaka 
dagar med regn. Många glada 
barn, ledare och föräldrar var det, 
trots pandemiläget blev lägret 
mycket lyckat även i år! 
Huddinge Wild Camp är inte bara 
en givande aktivitet öppen för alla 
barn i kommunen utan bidrar 
dessutom till att öka 
medvetenheten om orientering. 
Dessutom fungerar också 
Huddinge Wild Camp som en 
fantastisk inkörsport till 

orientering; flera deltagare syns 
på nybörjarkursen. Slutligen så är 
det också ett mycket givande 
sommarjobb för de flesta av 
klubbens ungdomar och juniorer, 
65 arbetsveckor erbjöds i år och 
fylldes helt av våra egna 
medlemmar. Huddinge Kommun 
bistod i år med 90 000 kr, ett 
något lägre stöd än tidigare år. 
Huvudansvariga för 
genomförandet av lägerveckorna 
var David Hector och Jesper 
Andersson.

Älgspillnings-
inventering
Snättringe SK har även i år hjälpt 
jägarna på Södertörn med att göra 
en älgspillningsinventering. Vi 
inventerade 6 olika områden. För 
detta fick vi 3 000 kr. 

Midnattsloppet 15 
augusti
Snättringe SK hade anmält sig för 
att arbeta under Midnattsloppet 
även 2020, men tävlingen blev 
inställd. Vi fick del av det stöd 
som arrangörerna för 
Midnattsloppet fått från RF med 
4664 kr

Huddinge Wild Camp
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Det har varit full aktivitet inom 
ungdomsverksamheten från de 
allra yngsta barnen i Hoppeskutt 
till våra äldsta i blå grupp trots 
det mycket annorlunda året som 
vi har bakom oss. Vi har haft upp 
mot 120 barn och ungdomar på 
våra torsdagsträningar under vår
och höstsäsongen. 
Ungdomsverksamheten har 
kunnat fortsätta med sina 
träningar och har även haft en del 
läger, andra aktiviteter och 
avslutningar som vanligt genom 
att vi fått anpassa efter 
restriktionerna på olika sätt.

Vi har en stor och bred 
verksamhet. Vi hade också en god 
uppslutning på deltävlingarna på 
Ungdomsserien. Detta resulterade 
i att Snättringe SK lyckades vinna 
Ungdomsserien 2020.

En ny supportgrupp till 
ungdomskommittén skapades 
2020 med höga ambitioner. Syftet 
var att ge ungdomsledarna stöd 
vid läger och aktiviteter genom t 
ex matlagning, handling, logistik 
och inbjudan/anmälan. Gruppen 
ville bidra till att fler läger och 
sociala aktiviteter genomfördes 
samt till att få föräldrar att bli mer 
delaktiga och intresserade av 
orientering. Supportgruppen har 
varit med och planerat och varit 
ansvariga vid en social aktivitet 
per grupp i början av året, vid 
Charlottendallägret, 
Norrköpingslägret, dagläger på 
hemmaplan och vid 
julavslutningen. Även om året 
inte blev precis som tänkt blev 
det ändå en del aktiviteter och 
samarbetet med ungdomsledarna 
fungerade bra. Många föräldrar 
har hjälpt till med sysslor under 

dessa läger vilket även bidrar till 
delaktighet, social samvaro och 
fler föräldrar som prövar på 
orientering själva. Vår nya 
Facebookgrupp har också givit 
föräldrar info om kommande 
aktiviteter och tips och råd kring 
orientering och utrustning. 
 
StOF-aktiviteter
Vid årets 1314träffar har fyra 
ungdomar från klubben deltagit 
och vid projekt 1516 deltog två 
ungdomar.

På StOF utvecklingsläger på gul 
nivå deltog Thea Gelius och Emil 
Hammarberg samt på orange nivå 
deltog Molly Gelius. StOF:s 
sommarläger ställdes in.

Aktiviteter
Under vinterhalvåret har alla 
grupper som vanligt haft ett 
schema med varierande 
torsdagsträningar. Upplägget har 
varit orientering, löpning i skogen 
eller på spåret, omväxlande med 
olika former av intervallträning 
och lekar. Under vår och höst blir 
det förstås mer fokus på 
orienteringsteknik anpassat efter 
kunskapsnivå och ålder.
I början av året åkte orange och 
violett grupp iväg och klättrade 
tillsammans och därefter lagade 
de en tacomiddag i klubbstugan. 
En fredagskväll i mars hade 
gröna och vita gruppen en 
aktivitet tillsammans och efter det 
åt de middag. Samma helg var det 
dags för gul grupp att utmana sig 
på en 5kamp och en kreativ 
tårttävling samt tacomiddag. 
Supportgruppen var med och 
fixade.

Vilken uppstart vi hade i augusti! 

Helgen den 22–23 augusti hade vi 
läger vid Charlottendal för alla 
upp till ca 12 år. Det var upp mot 
70 barn och föräldrar med på 
lägret. Stämningen var god med 
bra aktiviteter, grillning, 
övernattning i tält och bad i 
Mörtsjön. En del passade på att 
kombinera lägret med att vara 
med och tävla på vår egen tävling 
Kvarnsjötrippeln.

Under våren ställdes tävlingarna i 
Ungdomsserien in. Efter 
sommaren arrangerades det 
istället tre deltävlingar. Först var 
det en tävling i Ågesta 30 augusti, 
som Enskede arrangerade. 
Därefter var det dags att tävla i 
Haninge den 19 september. Efter 
två deltävlingar låg vi på 2:a plats 
efter Tullinge SK. Den sista 
tävlingen avgjordes i 
Flemingsbergsskogen. Tack vare 
en stor uppslutning bland alla 
barn och ungdomar som var med 
och deltog lyckades vi ta hem 
segern i Ungdomsserien 2020. 
Jätteroligt!

I september på USM lång utanför 
Vireda i Småland var det två 
löpare från klubben som deltog. 
Det var Alva Lidström Lauri 
(D15) och Elin Wolgast (D16) 
som fick tävla på utmanande 
banor i en varierad terräng. En 
månad senare var det USM sprint 
i Hofors också där var Alva och 
Elin med och tävlade.
Eftersom det inte blev någon 
Daladubbel drog en del från gula 
och orange/violetta gruppen 
söderut till Norrköping istället 
helgen den 17–18 oktober. På 
lördagen var det en 
medeldistanstävling i Jursla 
gammelskog. Efter tävlingen åkte 
man vidare till NAIS klubbstuga 
för fler aktiviteter och 
övernattning. Söndag förmiddag 

Ungdomsverksamhet
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blev det ett långpass innan bilarna 
åkte hemåt igen.

Samma helg hade även gröna och 
vita gruppen ett dagläger vid 
klubbstugan med lek och 
patrulltävling.

Under oktober månad sprang 
grön, vit och gul grupp Natt 
Sprint Cup.
Den 5 november arrangerades 
NattKM på vår vanliga 
träningsdag för de yngre i 
klubben. Det var totalt 51 som 
startade och tävlade i 
tävlingsklass H10, D10, H12, 
D12 eller som valde att springa 
Uklass (U1, U2 eller U3). 
Lördagen den 5 december hade vi 
en alternativ julavslutning vid 
klubbstugan med 45 anmälda. 
Grön, vit och gul grupp hade tre 
olika stationer som aktivitet. Det 
var Godisbacken, zombiejakt 
och Hela havet stormar. Orange 
och violett grupp sprang 
gemensamt långpass med stopp 
för dricka och pepparkaka. 

Supportgruppen och några extra 
föräldrar grillade korv till alla. 
Det hela avslutades med gruppvis 
prisutdelning för alla beräknat 
efter tränings och tävlingsflit 
enligt Snättringe Super Cup. De 
som deltagit på flest träningar, 
tävlingar och andra aktiviteter i år 
är Isak Gelius (1325 år), Thea 
Gelius (1012 år) och Rebecka 

Pannagel (upp till 9 år). Även 
DMmedaljer delades ut till de 
som var på plats. 

Vi har haft två nybörjarkurser 
under året. Jim Christie och 
Henrik Norell var ansvariga 
under våren och Henrik Norell 
och Fredrik Starenius under 
hösten.

Ungdomsserien

Ahlgrens
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Lilly Christie

Motivering: Årets ungdom är 
en riktig kämpe som inte ger 
sig i första taget. Tror hon 
gillar utmaningar även om 

det också kan vara lite 
jobbigt.

Hon är med på allt som 
ordnas vilket resulterat i en 

topp 10 placering i årets 
Snättringe Super Cup. De 
många träningarna och 

tävlingarna har resulterat i 
rejäl utveckling såväl 

löpmässigt som 
orienteringsmässigt.

Hon var en uppskattad ledare 
på Wild Camp, är en bra 

kompis och en god förebild 
för de yngre. 

Stipendium
Simon Hector tilldelades Skogssportens Gynnares Utvecklingsstipendium för unga talanger.

Ungdomsfonden
Fonden är inrättad för att stödja juniorer och ungdomar i Snättringe SK i deras utveckling som orienterare 
samt att främja kamratskap och sammanhållning bland klubbens ungdomar. Enstaka bidrag har efter ansökan 
givits från ungdomskommittén under året. Framledes kommer ungdomskommittén med stöd av 
träningskommittén dela ut bidrag utan sökförfarande. Klubbmedlemmars gåvor till ungdomsfonden blev 1 
350 kr och fonden uppgår till 66 061 kr.

Årets ungdom



13

Träningarna för juniorer och 
vuxna präglades förstås mycket 
av coronasituationen och långa 
perioder var det därför inga 
officiella gemensamma träningar. 
Men mycket tränades det ändå i 
många olika konstellationer, 
mycket på grund av en särdeles 
stark uppfinningsrikedom inom 
klubben. Det första halvåret 
präglades även av att vi för första 
gången på lång tid kunde satsa på 
en deltidsanställd tränare, i form 
av Simon Hector. Han eldade på 
våra juniorer och ökade på 
kunskapen kring teknik och 
träningslära. 
Måndagsintervallerna i 
Storängshallen blev en klar 
kvalitetshöjare och bra 
samlingspunkt för att satsa 
framåt. Vi var många som kom 
bra förberedda för en vårsäsong 
som fick ett snabbt snöpligt slut 
med tävlingsförbudet. I frånvaro 
av regelrätta tävlingar blev det en 
febril aktivitet för att skapa 
tävlingslika träningar som delades 
mellan Stockholms klubbar. 
Snättringe SK gick i bräschen och 
var en av de klubbar som 
arrangerade flest aktiviteter i 
Stockholmsområdet. Stort, stort, 
tack till alla arrangörerna, t ex 
arrangerade Per Kallhauge en 
medeldistans och en långdistans 
av allra högsta kvalitet, till och 
med på en helt nyritad karta över 
berget vid Charlottendal! Det var 
även tävlingslika träningar vid 
Sätrabadet (David Hector) och 
vid Tullinge centrum (Oskar 
Forsberg). Det arrangerades även 
coronaanpassade träningshelger 
på lite längre avstånd, t ex i 
sörmländsk toppterräng och 
utanför Gustavsberg i fin 
skärgårdsterräng (Simon Hector). 

Dessutom blev det härlig vårtur 
med fika från Paradiset i Monica 
Hatlens regi.

När Jukola/Venla med det 
tilltänkta SMförberedande lägret 
i nordligaste norr brann inne högg 
vi tillfället att arrangera ett 
coronaanpassat läger i Orsa. Med 
kort varsel kunde vi samla ihop 
33 (!) träningssugna ungdomar 
och vuxna för en toppenvecka 
med alla möjliga aktiviteter. Allt 
från yppersta medeldistansträning 
till linjelopp på cykel, till 
mosslöpning till klädsim, trail, 
styrketräning och en väldans 
massa bad. En perfekt 
sommarvecka helt enkelt. Extra 
kul att vi kunde attrahera en hel 
drös härliga ungdomar från andra 
klubbar att träna med oss.

Höstens träning gick i linje med 
att det faktiskt gick att arrangera 
tävlingar igen, dock med 
restriktioner och anpassningar. Vi 
spetsade formen till DM och SM 
helger med ganska mycket 
sprintfokus in mot sprintSM i 
Örebro. 

När väl höstträningen skulle 
kickas igång lade sig den andra 
coronavågen som en våt filt över 
planerna. Det kändes tungt och 

gemensamma träningar 
rekommenderades ej. Men, men, 
denna senhöst visar vilken skön 
inneboende vilja att få till bra 
träning som finns i vår klubb. 
Kristina Aneland och Robert 
Wallstén agerade räddande änglar 
när de sjösatte konceptet ”Pre 
Christmas Exercise Development 
Challenge”. Med både teoretiska 
och tekniska, kluriga övningar 
lockade detta koncept till en 
fantastisk mängd träning. Det var 
rebusar i skogen, det var tomtar 
på träden, en klädd gran i 
Gömmarskogen. Och vem kan 
glömma ”Hur högt är det i 
egentligen?” eller ”Vart är vi på 
väg? Vi var många som var 
bänkade och många som tränade 
på flitigt. Ca 100 
klubbmedlemmar var anmälda för 
själva utmaningen. I utmaningen 
ingick en efterlängtad 
styrketräning över teams med 
”terminatorAneland” som en 
outtröttlig ledare.

Ett stort tack från 
träningskommittén till alla som 
har hjälpt till att forma klubbens 
träningsaktiviteter detta konstiga 
år. Nu siktar vi framåt mot nya 
utmaningar, vi är förhoppningsvis 
snart alla vaccinerade och friska 
nog för att träna mot nya mål. 
Topp!

Träningar

David övervakar träningen



14

Klubbstugan och 
material
Huset vid Källbrink är Snättringe 
SKs klubblokal och fungerar som 
träningsanläggning, möteslokal, 
förråd och mycket annat. Under 
pandemin 2020 har dock huset 
använts i mindre omfattning än 
normalt. Under året har det 
genomförts två fixardagar, med 
fokus på städ. Dessutom har 
följande mindre arbeten 
genomförts på huset:

•  En vattenutkastare på utsidan 
av huset har monterats
•  En ny kökskran har installerats
•  Ett fönsterglas har ersatts på 
husets kortsida, med stöd av 
Fönsterhuset
•  Taket har tvättats rent från 
mossa
•  Boden har fått nya LED
armaturer installerade

•  I boden har det byggts en ny 
ställning för SIstolpar
•  Rehabrummet fortsätter 
utvecklas som ett minigym

Det har sökts bidrag för 
energibesparande åtgärder enligt 
den rådgivning som genomfördes 
2019.

Huset är i behov av upprustning. 
Ett arbete för renovering har 
därför initieras med planerad start 
under 2021. Arbeten skall pågå 
stegvis och på sikt skall hela 
klubbstugan renoveras. Ansvariga 
för arbetet är stugfogdarna David 
Hector och Jesper Andersson men 
vi hoppas att hela klubben vill 
bidra i genomförandet.

Uthyrning av Källbrink
Trots att coronapandemin bröt ut i 
början av året har klubbstugan 
varit externt uthyrd vid 18 
tillfällen under året. Under 
sommaren användes också 

klubbstugan 5 veckor för 
Huddinge Wild Camp.

Charlottendal
Bryggan fick sig en omfattande 
renovering efter 25 år. Dessvärre 
lade sig aldrig isen, och det är ju 
som bekant knepigare att gå/
arbeta på vatten än på is. 
Våravslutning inklusive 
Spettaloppet avhölls i juni och 
ungdomsläger i augusti med en 
tältnatt i anslutning till 
tredagarstävlingarna vid Gladö. 
Mycket uppskattat!

Klubbens midvinterblot ställdes 
av smittskyddsskäl in för första 
gången sedan starten 1947. 
Tillfället kan tas i akt för 
begrundan av hur mycket våra 
traditioner betyder, vilket ju 
framgår när förhinder inträder. 

Stugan var uthyrd 48 dygn, 8 på 
dagtid och enbart bastun vid 2 
tillfällen. 

Övrigt
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Föreningens arkiv
Det finns en god struktur och 
ordning på föreningens arkiv. Det 
arkiveras i Huddinge kommuns 
arkivlokaler genom Bertil Gelius 
försorg. 

SKUBBAREN
På vår utmärkta hemsida finns 
numera klubbtidningen 
SKUBBAREN som digitala 
artiklar under Nyheter i 
sidhuvudet. Rekommenderas 
både för läsning samt att man 
gärna får bidra med eget material 
när man har möjlighet.

Klubbshopen
Klubbkläder finns för både 
träning och tävling. Vår 
leverantör av klubbkläder är 
Noname. Kläderna är tillverkade i 
ett slitstarkt material som torkar 
fort och är sköna att springa i. Det 
har funnits två tillfällen för 
medlemmar att se och prova 
kollektionen, ett tillfälle på våren 
och ett på hösten. Beställningen 
har sedan lagts via mail till 
klädansvarig. Kläderna levereras 
ca 8 veckor efter beställning.

Ett lager av klubbkläder har 
funnits till försäljning löpande 

under året. Detta coronaår har vi 
tyvärr inte haft samma möjlighet 
att hålla direktförsäljning i 
samband med torsdagsträningar. 
Det går nu att betala med Swish 
vid klädköp vilket underlättar för 
alla.

Sponsring
Noname sponsrar klubben med 5 
000 kr. Klubbmedlemmar får 20 
% rabatt vid köp av pannlampor 
från Mila. Ullmax ger Snättringe 
SK 10 % av summan du handlar 
för. Berras biluthyrning ger oss 
10 % rabatt.

Bortgångna 
klubbmedlemmar
Under året har vi förlorat några 
av våra äldre långvariga 
medlemmar som under åren varit 
med och bidragit mycket till 
klubben. 

Våra tankar går till anhöriga till 
Kerstin Hedberg, Margareta 
Sundberg och Sven Roos. 

Sven Roos har 2020 
gått bort 94 år gammal
Svenne blev klubbmedlem i 
Snättringe SK redan 1947 då 21 
år gammal och redan en duktig 

terränglöpare, nu blev det nu 
orienteringen som drog.

Tidigt var Svenne med i klubbens 
organisation som funktionär, både 
på klubbnivå och inom 
orienteringssektionen. Åren 1952 
– 1975 var Svenne den självklare 
ledaren för orienteringen i 
klubben, och från 1976 dessutom 
materialförvaltare. Detta jobb 
skötte han med den äran till 1996, 
dvs i 20 år, samt jobbat med 
underhåll i våra klubbstugor. Han 
har alltid varit med och jobbat på 
våra egna tävlingar, och förstås 
granarna när vi sålde sådana till 
jul.

Även efter sin långa mer aktiva 
period så var Svenne med av och 
till, och var mycket intresserad 
samt höll sig informerad om det 
som skedde inom klubben. 
Längre texter om Svennes tid i 
klubben finns på vår hemsida 
under Nyheter/SKUBBAREN.

Sven
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Skidorientering (Skido)
Året inleddes som vanligt med 
Rikslägret vinter den 810 januari 
i Orsa Grönklitt. På lägret deltog 
ett 100tal ungdomar från 
Karlskrona i söder till Umeå i 
norr. Eleverna på RIG i 
skidorientering i Mora var 
ansvariga för lägret som en del av 
en ledarskapskurs i skolan. Under 
lägret erbjöds fyra träningspass 
med fokus på skido och ett med 
fokus på stakning. Över 30 km 
smalspår var draget med skoter 
utöver alla vanliga spår i Orsa. 
Snättringe SK hade tre deltagare 
inklusive ledare på plats.
Rikslägret följdes av tävlingar i 
Grönklitt där fyra medlemmar 
deltog och kammade hem 3 st 
förstaplatser och 5 st pallplatser.

Mountainbike-
orientering (MTBO)
Vi har inte haft några 
organiserade träningar under året 

och Rikslägret sommar som 
skulle ha varit på Idre Fjäll blev 
inställt liksom de flesta tävlingar. 
Dock har det erbjudits några få 
coronaanpassade träningar i 
Stockholmsområdet. 
Klubben representerades på SM 
tävlingarna i sprint och medel. 
Gustav Eggöy Markhester tog 
hem segern i H12 sprint.

Orienteringslöpning
Orienteringsåret 2020 kommer vi 
nog att minnas som 
orienteringsåret som inte blev av. 

Året inleddes med en oväntat 
mild vinter så spänningen var på 
topp, skulle vinterns barmark 
göra att vi kom i extra bra form 
till tävlingarna? Innan vintern var 
slut genomfördes Stockholm 
Indoor Cup, som skulle visa sig 
bli landets största tävling under 
året. Två av våra nyaste 
medlemmar, paret Fredrik Ahnlén 

och Evelina Östblom, 
presenterade sig på bästa sätt 
genom att Fredrik vann 
herrklassen och Evelina blev trea 
i damklassen. 

I mars kom sedan det som ingen 
hade trott. Vi fick hårdare och 
hårdare restriktioner som 
omöjliggjorde tävlingar. I början 
trodde vi att det kanske skulle 
vara några veckor, många var 
säkra på att ”10mila skulle väl i 
alla fall kunna bli av?”. Det skulle 
visa sig vara helt fel. När Monica 
Hatlen, Robert Wallstén och 
Pinnen (Martin Johnsson) sprang 
in på topplaceringar i finalen av 
nattcupen Mila Stockholm by 
Night den 11 mars trodde vi 
fortfarande att det skulle bli 
tävlingar under våren. Veckan 
efter skickades två klubblag till 
ett mycket kylslaget Svartnatta i 
Hälleforsnäs i Södermanland och 
då var det på håret att vi skulle få 
tävla i ett annat distrikt. Den sista 
tävlingen för våren blev sedan 
Sumpnatta som arrangerades 27 
mars. Tävlingssäsongen var slut 
redan innan den hade börjat på 
riktigt

Under våren ställdes alla 
tävlingar in. Tävling efter tävling 
fick komma med beskedet att det 
var inställt. Man skulle kunna tro 
att de flesta då skulle deppa ihop 
och inte ha motivation att träna. 
Men inte i Snättringe SK! 
Klubben arrangerade under våren 
en lång rad träningstävlingar 
inom de restriktioner som fanns, 
vilket fick många att hålla sig i 
form. Samarbeten med andra 
klubbar inleddes för att få till 
många bra 
träningstävlingstillfällen.

Uppfinningsrikedomen för att 
skapa coronaanpassade och bra 

Tävlingsverksamhet

Ludvig i Orsa Grönklitt
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träningstävlingstillfällen var stor. 
Snart kläcktes idéer om stafetter. 
Skulle det vara möjligt att få till 
något liknande ett 10mila? Det 
gjorde det! 10 respektive 5 
sträckor utspritt över ett dygn på 
olika platser i Stockholm, 
omväxlande individuell start, 
masstart och jaktstart. 30 lag från 
Stockholmsregionen deltog och 
Snättringe SK hade med två 
herrlag och ett damlag. 
Förstalaget i herrklassen visade 
att vi är på väg mot vårt mål om 
topp232023 och slutade trea efter 
Ravinen och Tullinge. 
Ersättningsstafetterna fortsatte 
sedan med JokOla & Vänla som 
genomfördes som stafetterna 
gjorde förr, där de gick från en 
plats till en annan. En mycket 
varm sommardag den 13 juni 
sprang vi från Tumba till Haninge 
över Södertörn. Snättringe SK 
hade två herrlag och två damlag, 
där vi lyckades med att bli fyra i 
både herr och damklassen! Den 
sista av de få stafetter som 
genomfördes under året var 
mixstafetten Mot Centrum som 
gick från Rotebro till Sergels torg 
med målgång mitt i City kring 
midnatt en augustikväll. 
Snättringe SK ställde upp med ett 
åttamannalag och kom på fjärde 
plats.

Träningstävlingar i all ära, men 
de flesta ville nog komma igång 
med riktiga tävlingar. I juni 
visade Ravinen vägen genom 
Trekvällars, som blev av på ett 
coronaanpassat sätt. För 
Stockholms del var vi i klubben 
näst ut när Snättringe SK och OK 
Södertörn arrangerade 
Kvarnsjötrippeln, landets största 
orienteringsarrangemang under 
coronapandemin. Efter dessa 
lyckade tävlingar började vi 
hoppas på en höstsäsong och det 
fick vi, om än med färre tävlingar 

än vanligt. Tävlingarna var 
anpassade efter restriktionerna 
genom flera olika startplatser och 
ibland olika målplatser, men alltid 
med utbrutet mål och ombyte vid 
egen bil på parkeringen.

Spetstävlingar för elit 
arrangerades för HD21 i 
Västervik i slutet på augusti för 
att få ett tävlingstillfälle efter 
missad vårsäsong. Simon Hector 
var enda deltagare från klubben 
och fick med sig två stabila 
resultat genom att bli 10:a och 
12:a. 

DMtävlingar arrangerades i 
lång, medel och natt och 70+ 
(riskgrupp för Covid19) fick sitt 
eget DM lång och medel några 
dagar senare. För klubbens del 
blev DM en succé då Snättringe 
SK tog hem klart flest DMguld, 
otroligt kul! Klubben tog 16 DM
guld och näst flest tog Ravinen 
med 11. Värt att notera är att 
Snättringe SK tog alla tre guld i 
junior och seniorklasserna på 
herrsidan på nattDM och att 
Simons nattDMguld är 
klubbens första DMguld på 
seniorsidan sedan 1977.

SM lång och medel arrangeras 
alltid utspritt över två helger men 
i år blev det en coronaanpassad 
speciallösning med ett kval till 
båda distanserna på fredagen, 
medelfinal på lördagen och 
långfinal på söndagen. Göteborg 
stod som värd och bjöd på tuffa 
utmaningar, något som kunde ses 
live på SVT. Fem klubblöpare tog 
sig till final. Medelfinalen kan 
sammanfattas med ett ”njaa” ur 
Snättringe SKs synvinkel, men 
med Jesper på en stabil 14:e plats 
och Frida som 17:e. På ”lången” 
visade dock Snättringe SK
löparna att vi är bäst i långa 

loppet och tog hem tre fina topp 
10placeringar, med Jesper som 
6:a, Isak som 7:a och Simon som 
8:a.

USM Lång. Ungdomarna bjöds 
på tuff terräng öst om Jönköping. 
Alva och Elin utgjorde Snättringe 
SK:s trupp denna gång och fick 
båda med sig stabila och bra lopp 
i utmanande terräng.

SM Sprint sattes även det in med 
kort varsel och arrangerades i 
södra Örebro. Sprintkvalet och 
finalen avgjordes på lördagen, där 
det bjöds på snabba banor med 
några kluriga avspärrningar i 
finalen. Bäst lyckades Jesper som 
kom 7:a och Simon som kom 
13:e. Söndagen bjöd på 
sprintstafett och Snättringe SK 
deltog med lag för första gången 
vilket var väldigt glädjande. Lag 
1 fick springa i Bfinalen och lag 
2 i Cfinalen, båda lagen 
genomförde tävlingen bra.

USM Sprint brukar vanligen 
arrangeras under USMhelgen 
men i och med situationen fick 
man lov att köra endast 
långdistansen under den tänkta 
USMhelgen. Med kort varsel 
hittade man istället helg och 
arrangörer för en USM sprint i 
Hofors, med en medeldistans 
(utan USMstatus) för 
ungdomarna dagen efter. Även 
här sprang Elin och Alva med 
stabila resultat.

Höstsäsongen blev av, om än med 
vissa restriktioner, och glada är vi 
för det. Men nu ser vi fram emot 
en säsong 2021 som 
förhoppningsvis bjuder på fler 
tävlingar!
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MTBO
29/8 USM, JSM, SM, VSM, 
sprint 
Gustav Eggöy Markhester 1:a 
(H12), Ludvig Eggöy Markhester 
3:a (H14)
30/8 USM, JSM, SM, VSM, 
medel
Gustav Eggöy Markhester 3:a 
(H12), Ludvig Eggöy Markhester 
5:a (H14), Jonny Nilsson 9:a 
(H65)

Orienteringslöpning
4/6 Spettaloppet
Klubbmästare: Simon Hector 
(Herrar), Kristina Aneland/
Kristina Tedhamre (Damer), 
Jonny Nilsson (50+)

5/9 DM, lång
Jesper Lidmar 1:a (H20), Noel 
Hedman 1:a (H10), Monica 
Hatlen 1:a (D55), Anders 
Hedman 2:a (H40), Thea Gelius 
2:a (D12), Simon Hector 2:a 
(H21), Ludvig Eggöy Markhester 
2:a (H14), Mattias Kallhauge 3:a 
(H20), Isak Gelius 3:a (H18) 

6/9 DM, medel
Isak Gelius 1:a (H18), Gustav 
Eggöy Markhester 1:a (H12), 
Alexandra Vejedal 1:a (D35), 
Monica Hatlen 1:a (D55), Mattias 
Kallhauge 2:a (H20), Stefan 
Svensson Gelius 2:a (H50), 
Simon Hector 2:a (H21), Andrers 
Hedman 3:a (H40), Thea Gelius 
3:a (D12)

11/9 NattDM
Simon Hector 1:a (H21), Mattias 
Kallhauge 1:a (H20), Isak Gelius 
1:a (H18), Gustav Eggöy 
Markhester 1:a (H12), Monica 
Hatlen 1:a (D55), Jesper Lidmar 
2:a (H20), Ludvig Eggöy 

Markheister 3:a (H14)

12/9 DagKM 
Klubbmästare: Ella Karlsson 
(D1739), David Hector (H17
39), Elin Wolgast (D16), Arvid 
Boström (H16), Molly Gelius 
(D14), Ludvig Eggöy Markhester 
(H14), Thea Gelius (D12), 
Gustav Eggöy Markhester (H12), 
Rebecka Pannagel (D10), Vidar 
Berg (H10), Karin Wimmer 
(D4054), Robert Wallsten (H40
54), Göran Nilsson (H5569), 
Rune Rådeström (H7085)

14/9 DM lång 70+ 
Gösta Guteland 1:a (H80), Rune 
Rådeström 1:a (H75), Leif 
Hermundstad 2:a (H80) 

15/9 DM medel 70+ 
Leif Hermundstad 1:a (H80), 
Rune Rådeström 1:a (H75)

19/9 SM medel final
Jesper Lidmar 14:e (H20 Final), 
Frida Hector 17:e (D20 Final), 
Isac Gelius 23:a (H18 Final A), 
Simon Hector 23:a (H21 Final A), 
Mattias Kallhauge 47:a (H20 
Final), Erik Lidström Lauri 14:e 
(H18 Final B), John Wolgast 41:a 
(H18 Final B), Oscar Wångberg 
Aneland 45:a (H18 Final B), Anni 
Tanskanen 47:a (D21 Final B), 
Oskar Forsberg 84:a (H21 Final 
B)

20/9 SM lång final
Jesper Lidmar 6:a (H20 Final), 
Isak Gelius 7:a (H18 Final A), 
Simon Hector 8:a (H21 Final A), 
Mattias Kallhauge 17:e (H20 
Final), Frida Hector 20:e (D20 
Final), Erik Lidström Lauri 33:a 
(H18 Final B), John Wolgast 35:a 
(H18 Final B)

20/9 USM, lång 
Alva Lidström Lauri, 55:a (D15), 
Elin Wolgast 69:a (D16)

10/10 SM sprint 
Jesper Lidmar 7:a (H20 Final A), 
Simon Hector 13:e (H21 Final A), 
Isak Gelius 19:e (H18 Final A), 
Frida Hector 24:a (D20 Final A), 
Ella Karlsson (D18 Final B), 
Albin Hainke 44:a (H18 Final B), 
Oskar Forsberg 12:a (H21 Final 
C) 

11/10 SM sprint stafett 
Snättringe SK lag 1 (Bfinal) 6:a 
(Vilma Karlsson, Simon Hector, 
Isak Gelius, Frida Hector), 
Snättringe SK lag 2 (Cfinal) 11:a 
(Ella Karlsson, Albin Hainke, 
Oskar Forsberg, Anni Tanskanen)

17/10 USM, sprint
Elin Wolgast 67:a (D16), Alva 
Lidström Lauri 71:a (D15)

DM segrar Stockholm - 
Orienteringslöpning 
2020 Klubbar topp 7

1. Snättringe SK 16
2. OK Ravinen 11
3. Söders SOL 9
4. OK Södertörn 8
5. Tullinge SK 5
6. Täby OK 5
7. Järla IF 4

Övriga tävlingar, 
topp- och 
elitplaceringar

Skido
11/1 Sprint Orsa Grönklitt
Gustav Eggöy Markhester 1:a 
(H12), Ludvig Eggöy Markhester 
2:a (H14)

Resultat mästerskap



19

12 /1 Medeldistans Orsa 
Grönklitt
Gustav Eggöy Markhester 1:a 
(H12), Ludvig Eggöy Markhester 
1:a (H14)

Orienteringslöpning
11/3 Mila by night Final 
Monika Hatlen 2:a (Pöbelina) 
Robert Wallsten 2:a (Pöbel), 
Martin Johnsson 3:a (Pöbel) 

29/8 Spetstävling för eliten. 
Västervik, medel 
Simon Hector 10:a i H21A

30/8 Spetstävling för eliten. 
Västervik, lång 
Simon Hector 12:a i H21A

Ungdomsserien 2020
Snättringe SK segrade i årets 
lagtävling, som summerade 
resultaten från tre 
ungdomsserietävlingar.

Det speciella året 2020 började 
helt normalt, men det skulle snart 
ändra sig...

Trots alla restriktioner och 
begränsningar relaterade till 
coronaviruset har vi ändå haft ett 
väldigt aktivt år. Många 
aktiviteter har genomförts, inte 
alltid de som från början 
planerats, men med mycket 
flexibilitet och kreativitet har 
verksamheten ändå varit riklig. 
25manna blev inställt, istället 
genomförde vi på kort varsel 
Kvarnsjötrippeln tillsammans 
med OK Södertörn. Första delen 
av den nya kartan Kvarnsjön
Ådran användes för tävlingarna. 
Vi har även arrangerat regionfinal 
i Ungdomsserien. Gömmarkartan 
har uppdaterats till gällande 
kartnorm. Arrangörsgrupperna 
har genomfört alla klubbens 
mindre arrangemang.

Arrangemangsmässigt började det 
även i år i januari med en 
Vinterserie från Källbrink, en 
träningstävling med 397 
deltagare. Under februari hade vi 
intern kurs i arrangemang med 
fokus på banläggning och 
sekretariat med ca 20 deltagare. I 
mars kom pandemin till Sverige 
på allvar och allt blev förändrat. 
De flesta tävlingar blev inställda 
under våren. 
Stockholmsklubbarna hjälptes 
istället åt att arrangera 
högkvalitativa tävlingslika 
träningar. Spettaloppet 
genomfördes tillsammans med 
våravslutningen vid 
Charlottendal. Utmanande, 
tekniska och fysiska banor i 
Mörtsjöskogen. 49 deltagare.

Den i hast arrangerade 
tredagarstävlingen 
Kvarnsjötrippeln, som 
genomfördes under senare delen 
av augusti tillsammans med OK 
Södertörn, blev klubbens stora 
arrangemang i år. Det enda som 
var sig likt var kartor och banor. I 
övrigt var allt anpassat efter den 
rådande situationen och 
genomfördes enligt konceptet 
”Parkera, Gå till start, Spring, 
Stämpla ut, Åk hem”. 5 timmars 
startdjup, max 20 löpare per bana 
och timme, ingen arena, ytterst 
begränsad marka, ingen dusch 
och inga andra servicefunktioner. 
Det blev succé med 3 000 
deltagare under de tre dagarna.

DagKM gick i år som en 
medeldistans på den nyritade 
kartan Björksättra. Supertekniska 
banor på det detaljerade berget. 
Lite småregnigt väder som väl 
kompenserades av den fina 
skogen. 91 deltagare. I oktober 
arrangerade vi regionfinal i 
Ungdomsserien vid Björnkulla på 
den nya Flemingsbergskartan. 
291 deltagare. Under senare delen 
av hösten blev 
coronarestriktionerna hårdare 
vilket gjorde att NattKM enbart 
kunde genomföras för ungdomar, 
samt att Höstlunken fick ställas 
in.

Det långsiktiga arbetet med att 
planera för tillgång till marker 
och kartor för större arrangemang 
pågår kontinuerligt. Kommande 
större arrangemang i planerna är 
25manna 2022, nationella 
tävlingar 2021 och 2023 samt den 
årliga Höstlunken.

Egna tävlingsarrangemang

Elin USM Lång
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Klubbens ekonomi är god trots 
coronapandemin. Årets 
omsättning hamnade på 
jämförelsevis blygsamma 1 658 
100 kr och årets resultat blev 
positivt med 294 955 kr.

Alla inställda tävlingar medförde 
att kostnaderna minskade för 
startavgifter med 338 000 kr och 
intäkterna från egna arrangemang 
minskade med 43 000 kr jämfört 
med föregående år. 
Vi fick i år in startavgifter för 144 
000 kr och klubben betalade ca 
135 000 kr för att tävla på andra 
klubbars arrangemang. 
Kostnaden för startavgifter 
uppgick till en fjärdedel av 
fjolårets nivå. 
Även kostnaderna för 
ungdomsverksamheten minskade 
betydligt till 43 000 kr där 
deltagarna själva betalade 20 000 
kr.

Vi har fortsatt att subventionera 
bra klubbverksamhet i 
kommittéerna med 168 000 kr 
tack vare starkt stöd från 
kommunen, våra 
tävlingsarrangemang och bidrag i 
form av kartavtal och från 
Riksidrottsförbundet. 

Arrangemang gav ett plus på 147 
100 kr. I detta ingår 
Kvarnsjötrippeln, Wild Camp, 
Ungdomsserien och Vinterserien/
Luffarligan. Ett mycket stort 
avbräck blev de inställda 
25mannatävlingen och 
Höstlunken, samt ersatta 
funktionärsuppdrag.

Bidrag är en viktig intäktskälla. 
Det kommunala bidraget blev 
sammantaget 277 000 kr i form 

av anläggningsstöd, 
aktivitetsbidrag, kartrevidering 
och till Huddinge Wild Camp. 
Det statliga bidragen var 155 000 
kr som aktivitetsbidrag och ny 
ritning av Flemingsbergskartan. 
Bidrag från Idrottslyftet uppgick 
till 15 000 kr som använts till 
utbildning för barn  och ung
domsträning. Stöd till Idrott för 
äldre erhölls med 3 000 kr

Medlemsavgifterna står för 203 
000 kr, vilket är drygt 10 % av 
intäkterna.
Därutöver har medlemmarna 
själva betalat 4 000 kr till klubben 
för att de inte har startat på en 
tävling, som man anmält sig till.

Klubbmedlemmars gåvor till 
ungdomsfonden blev 1 350 kr 
och fonden uppgår till 66 061 kr.

Vi har under året haft placerat 1 
000 000 kr på fasträntekonto som 
tillsammans gett en ränteintäkt av 
16 200 kr. 

Vi har fått stipendier på 11 500 kr 
tack vare vår fina 
ungdomsverksamhet. 
Orienteringskläder till ungdomar 
är rabatterade. Resultatet för 
klubbshopen är i balans och 
försäljningen har ökat från 55 000 
kr till 69 000 kr. Försäljning av 
Ullmax via deras hemsida ger 
klubben provision.

Kostnaden för klubbstugan och 
torpet Charlottendal täcks delvis 
av anläggningsbidraget från 
kommunen samt hyresintäkter 
med 52 000 kr, men då vi inte 
kunnat hyra ut på grund av 
coronapandemins restriktioner 
resulterar stugan och torpet ett 
underskott med 9 000 kr. 
Lön till tränare har för årets första 
del uppgått till 39 000 kr och 
löner inklusive skatter och 
avgifter för ungdomar som ledare 
på Huddinge Wild Camp uppgick 
till 308 000 kr, varav 90 000 kr 
täcks av det kommunala 
bidraget. 
Wild Camp gick i år med 
ekonomi i balans.

Ekonomi

Betalande deltagare?
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Detta år har inte varit som något 
annat tidigare år. Många inställda 
tävlingar, resor, läger, träningar 
mm. Det är nu som det märks hur 
viktigt våra gemensamma 
fikastunder efter träningarna är, 
för gemenskapen, för 
klubbkänslan, för en liten 
pratstund, för att träffa alla 
härliga medlemmar. Jag har 
saknat att träffa er vid fikarummet 
i klubbstugan, vid en 
tävlingsarena, med snack innan 
tävlingen och kartprat efter att 
man har sprungit. Samtidigt har 
denna nya situation, för oss alla, 
skapat en massa kreativitet, nya 
träningsmöjligheter och nya 
tävlingsupplägg. Vilka duktiga 
medlemmar vi har som kämpat 
vidare och hela tiden tagit nya 
tag, trots alla ändringar fram och 
tillbaka vad gäller 
rekommendationer om träningar 
och tävlingar. Ingen har 
misströstat och det har hela tiden 

varit en positiv stämning trots 
allt, vilket jag beundrar er alla för. 
Tack så mycket för alla nya idéer, 
all positiv anda och det fortsatta 
engagemanget. Det är ni som gör 
klubben, så bra som den är!

Under året har de flesta av oss 
fått lära oss nya saker, som att ha 
digitala möten, vilket faktiskt 
sparar en hel del resetid och 
därmed också på miljön. Kunna 
ta chansen att gå olika digitala 
utbildningar som vi kanske inte 
hade hunnit eller kunnat göra ett 
vanligt år, när alla utbildningar 
var fysiska. Digitala gympapass 
där även medlemmar som bor i 
andra länder eller andra delar av 
landet har kunnat delta.

Vi får hoppas att nästa år blir mer 
"som vanligt" och att vi kan börja 
fika tillsammans igen, ses på en 
tävling och umgås på ett gärde 

någonstans. Det är de små 
sakerna som gör det. Ta hand om 
er och jag hoppas att vi kan ses på 
riktigt så snart som möjligt. 

Ett stort tack går också till våra 
sponsorer Mila, Ullmax, Berras 
biluthyrning och Noname.
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